
 

 

 
 

Jaarverslag 2022 – Medezeggenschapsraad Basisschool Kronenburgh 

 

Inleiding 
De MR van basisschool blikt in dit jaarverslag terug op het kalenderjaar 2022. Een jaar waarin de 

corona pandemie ten einde kwam, Kronenburgh een interim directeur in de persoon van Kees van 

Heesbeen heeft verwelkomd en ondertussen ook de reguliere onderwerpen op het gebied van beleid 

en organisatie van de school zijn behandeld. 

Leden van de MR in 2022 
In 2022 hebben we afscheid genomen van de 3 leden van de personeelsgeleding, te weten Diana 

Faassen, Sophia Maliepaard en Titia Steenbergen, die alle 3 om verschillende redenen gestopt zijn 

met hun werk voor de MR. Zij zijn vervangen door Marina Zuidam, Wilma Hokke en Roland van 

Geest. 

Financiën 
In 2022 heeft de MR de discussie verder gevoerd over de mogelijkheden voor een alternatieve, 

duurzame financiering van het HB onderwijs bij Kronenburgh. Het bestuur heeft in 2022 overleg 

gevoerd met andere scholen die voltijd HB onderwijs aanbieden om samen het belang van dit type 

onderwijs aan de politiek duidelijk te maken. Dit lijkt te werken, minister Wiersma heeft in april 

aangekondigd dat er een aanpak komt voor de onderwijsbehoeften van hoogbegaafde kinderen. 

Daarnaast heeft het bestuur en de directie overleg gevoerd met SPPOH, de stichting passend primair 

onderwijs Haaglanden, over de financiering van HB onderwijs. Deze discussie loopt door in 2023 en 

de MR ondersteunt de directie en het bestuur in hun streven naar een andere vorm van structurele 

financiering. 

SPPOH 
Vanuit de oudergeleding van de MR wordt onze school door Marc Blaauw vertegenwoordigd bij de 

ondersteuningsplanraad van de SPPOH. Hiermee willen we meer verbinding krijgen met de SPPOH, 

voor passend onderwijs voor meer- en hoogbegaafde kinderen.  In 2022 liepen er diverse 

subsidieprojecten op het gebied van kennisontwikkeling rond HB onderwijs. Ook Kronenburgh was 

bij één van deze projecten betrokken. 

TSO 
Eind 2022 heeft de MR ingestemd met het besluit om tussenschoolse opvang (TSO) in te huren bij 

organisatie Don Bosco. Dit stelt de leerkrachten van Kronenburgh in staat om halverwege de 

werkdag een half uur echt pauze te nemen. 

Formele zaken 
In 2022 heeft de MR zich met verschillende formele zaken bezig gehouden. Een greep uit deze 

onderwerpen: 

https://www.sppoh.nl/


 

 

● Bijwerken huishoudelijk regelement van de MR 

● Werkverdelingsplan van de leerkrachten 

● Advies over profiel directeur en de uiteindelijke invulling d.m.v. een interim directeur 

● Schoolplan, activiteitenkalender en formatieplan 

● Meerjarenbegroting en meerjaren investeringsplan 

● En nog meer. 

Vooruitblik 
De MR zal in 2023 de discussie met zowel de politiek als stichting SPPOH actief volgen rond de 

financiering van onze school, vanuit het gezamenlijke doel om kwalitatief goed onderwijs te kunnen 

bieden aan zowel de Gifted als de IL leerlingen. Knelpunten zoals de hoge werkdruk en het tekort aan 

leraren spelen hier natuurlijk mee. Daarnaast zullen we meedenken in het proces richting een 

nieuwe bestuursstructuur, met een directeur/bestuurder die in de loop van 2023 geworven zal 

worden. 

 


